
           

 

             

         

 

 З А П И С Н И К 
               СА САСТАНКА САВЕТА РОДИТЕЉА 14.09.2021. 

 

У уторак, 14.09.2021. године, са почетком у 18 часова, у О.Ш. „Краљ Петар II 

Карађорђевић“ , одржан је конститутивни састанак Савета родитеља.  

Дневни ред и материјал за седницу  достављен је унапред на e-mail  адресе и путем Viber 

групе  члановима Савета родитеља. 

Евидентирани су присутни чланови Савета родитеља. 

Састанку су присуствовали:  

Марија Стојменовић, Александра Угринић, Марина Миловановић, Сања Ћасић, Владимир 

Томић, Мирјана Дабић Мирчетић, Луција Луковац, Бранка Стајић, Мирела Арсенијевић, 

Драгана Торбица Стевановић, Биљана Галић, Тина Сеизовић, Данијела Савић, Пеђа 

Шупут, Тамара Дедијер, Маријана Лазић, Драгана Даниловић,  Душан Миловановић,  

директорка школе Биљана Лазаревски, секретар школе Марина Мартић, учитељица Вера 

Живановић и медиатор за колективно осигурање Драган Нојић. 

 

Пошто је констатовано да седници присуствује потребан број чланова за пуноважно 

одлучивање, усвојен је дневни ред. 

 

 



     ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Конституисање  Савета родитеља за школску 2021/2022.годину 

2. Избор председника и заменика председника Савета родитеља 

3. Избор записничара  

4. Избор чланова за општински  Савет  родитеља 

5. Избор једног (1) представника из реда родитеља за Школски одбор 

6. Разматрање Извештаја о реализацији Годишњег плана рада школе за школску 

2020/2021.годину 

7. Разматрање Извештаја о раду директора за школску  2020/2021.години 

8. Разматрање Годишњег плана  рада школе за школску 2021/2022.годину 

9. Разматрање извештаја о остваривању развојног плана школе за школску 2020/21. 

10. Разматрање извештаја о остваривању програма образовања и васпитања за школску 

2020/21. 

11. Разматрање извештаја о завршном испиту 

12. Разматрање извештаја о самовредновању за школску 2020/21. Годину 

13. Разматрање извештаја о остваривању екскурзија и  наставе у природи у школској 

2020/21. Години 

14. Давање сагласности на програм и организацију плана за извођење екскурзије, 

наставе у природи и излета у школској 2021/22. Години 

15. Доношење одлука о дневницама наставника за време извођења наставе у природи, 

екскурзија и излета 

16. Избор најповољније понуде за осигурање ученика  

17. Информација о току спровођења  тендера за исхрану  ученика-кетеринг 

18. Информација о току спровођења тендера за физичко обезбеђење 

19. Предлагање представника родитеља у све обавезне тимове и стручне органе 

20. Разно 

 

 

 

Конститутивни састанак Савета родитеља почео је поздравним говором директорке  

школе.  

За председника Савета родитеља изабран је Пеђа Шупут, одлука је донета једногласно. 

За заменика председника изабрана је Маријана Лазић. Одлука је донета већинским 

бројем гласова, један члан био је уздржан. 

За записничара Савета родитеља изабрана је Драгана Даниловић. Одлука је донета 

једногласно. 



За општински Савет родитеља пријавили су се Бранка Стајић и Душан Миловановић. 

Пријаве су једногласно прихваћене. 

 

За представника родитеља за Школски одбор кандидовали су се Биљана Галић и 

Душан Миловановић. Комисија у саставу Александра Угринић, Марина Мартић и Пеђа 

Шупут је путем тајног гласања чланова Савета пребројала гласове. Душан Миловановић 

добио је 10 гласова а Биљана Галић 8 гласова. Изабран је кандидат са већим бројем 

гласова - Душан Миловановић. 

 

Директорка је замолила родитеље да прочитају извештаје који су члановима Савета 

достављени. Достављени су извештаји о  реализацији годишњег плана рада школе за 

школску 2020/21. годину, извештај о раду директора школе за школску 2020/21, годишњи 

план рада школе за школску 2021/22 годину, извештај о остваривању развојног плана 

школе за 2020/21, извештај о остваривању програма образовања и васпитања за школску 

2020/21, извештај о завршном испиту, извештај о самовредновању. 

Директорка је истакла да су планови за текућу школску годину важни јер се морају 

испунити. Сваки план се правда извештајем о реализацији на крају школске године. 

Наставници су путем платформе у претходној школској години радили на 

самовредновању. Тим за самовредновање се бавио квалитетом рада из области 

програмирање, планирање и извештавање. Процес је обухватио запослене у школи – 

наставни  кадар, психолошко-педагошку службу, директора школе. Тим је на састанку дао 

предлог мера за превазилажење уочених слабости и упознао чланове актива за развојно 

планирање како би се унапредио рад школе за наредну школску годину. 

 

Због епидемије COVID-19  у школској 2020/21.год нису реализовани излети, 

екскурзије и настава у природи. 

 

Због лоше епидемиолошке ситуације ове школске године нису у плану екскурзије, 

рекреативне наставе и излети. Уколико дође до побољшања ситуације на пролеће, Савет 

ће се састати и одлучитивати  о одласку. 

 

Пристигле понуде за осигурање ученика размотрила је трочлана комисија у саставу 

Александра Угринић, Владимир Томић и Душан Миловановић . Као најповољнија 

изабрана је понуда АМСС а годишња премија износи 500 динара по ученику. Осигурање 

важи 24 сата дневно без обзира где се евентуална незгода догоди. Избор је прихваћен од 

стране чланова Савета. 

 

Тендери за исхрану ученика-кетеринг и физичко обезбеђење ће бити расписани у 

најкраћем року. Тендер за исхрану ће ове године бити прецизније написан како би се 

обезбедила што боља исхрана ученика. О исходу ће чланови Савета бити обавештени. 



 

Директорка је питала чланове Савета да ли се слажу да новац преостао од ђачког 

динара школа искористи за монтажу клима које су скинуте током реконструкције фасаде. 

Средства која је школа у ту сврху добила обухватала су демонтажу клима уређаја, није 

било могуће монтирати их назад без додатних трошкова. Родитељи су се сложили са 

предлогом. 

Директорка је пренела родитељима да је Општина Врачар понудила најмлађим 

основцима часове кошарке у школи. Предвидели су 2 термина по 45 минута. Како се на 

заказаним терминима појавило 130 заинтересованих ученика, родитељима је скренула 

пажњу да услови за одржавање тренинга нису задовољавајући. Терен је био пун деце, 

тренинг није било могуће одржати у тим условима јер је терен предвиђен за максимално 

40 ученика. Из тог разлога часови кошарке ће бити реализовани само са ученицима 

1.разреда јер је Општина пројекат и покренула због најмлађих основаца. 

Термини за једносменски рад ће сутра бити истакнути.  Активности које ће бити 

реализоване  су  јога, интернационални дан, наука, ритмичка гимнастика, уметничка 

радионица. У школи се  као слободна активност реализује шах. 

По питању таблета, које треба да добију ученици 3, 4, 5. и 6. разреда,  чекају се 

упутства за њихову активацију. На њима се налазе дигитални уџбеници а разредне 

старешине ће морати да унесу све шифре, активирају таблете, позову родитеље да 

потпишу сагласност како би се поделили ученицима. Таблети ће се користити у договору 

са наставницима. 

Директорка је рекла да број ученика у школи расте сваке године. Када је преузела 

руковођење, пре 7 година,  школа је бројала  370 ученика а данас школу похађа њих 800. 

30 одељења ученика наставу похађа у 27 учионица и кабинета и 3 сале за физичко 

васпитање. Школа се никад није рекламирала па је за пораст броја ученика заслужна 

различитост  од  других школа на општини. Напоменула је да је увек отворена за сарадњу 

и да се труди да реши све текуће проблеме. 

По питању жалби родитеља због обавезе ношења маске у школи, рекла је да је то 

одлука коју су све школе добиле од Министарства просвете и школа мора ту одлуку да 

спроведе. Родитељи имају право на своја уверења али се одлуке по којима школа мора да 

поступа морају поштовати. Родитељи деце која из здравствених разлога не могу носити 

маске, морају донети извештај лекара специјалисте одговарајуће гране медицине који то 

потврђује а у том случају  потребно је повећати физичку дистанцу са другим ученицима и 

запосленима. Поводом обраћања родитеља да ће школа вакцинисти ученике, директорка 

наводи да не постоји могућност да се тако нешто деси, јер школа није установа која се тим 

стварима бави. 

У школи је тренутно 5 случајева COVID позитивних ученика, нема ни једног 

затвореног одељења нити преласка на други режим рада. Ученици се после болести у 

школу враћају са потврдом од лекара. Јавља се већи број одсуствовања деце са наставе 

услед респираторних инфекција и њихов повратак на наставу је, такође, условљен 



потврдом  лекара ради сигурности свих у школи.Учионице, столови, кваке на вратима се 

редовно дезинфикују. Како би се одржала добра епидемиолошка ситуација у школи, маске 

се морају носити. Допис са том обавезом је  Министарство  просвете проследило свим 

школама а разредне старешине родитељима. Код заражавања наставника велики проблем 

је наћи замену, слободног кадра нема.  

Наставни садржаји се неће постављати на Google учионицу јер настава на даљину није 

предвиђена. Наставници редовном наставом испуњавају свој планирани фонд часова. 

Наставници могу поставити пређени материјал на Google учионицу али то није њихова 

обавеза. 

Ормарићи у школи нису у функцији јер су претходних година поломљени и немогуће 

их је поправити. 

Ученици похађају наставу у једној смени и због тога се морају мењати учионице током 

наставног дана. Нема довољног броја учионица да би свако одељење остало у истој. Да би 

свако одељење остало у једној учионици, морала би се организовати двосменска настава, 

тј.настава за старије основце би била од 14-20 што највећем броју родитеља и деце не 

одговара јер имају велики број додатних активности у поподневним часовима. 

Распоред часова је тешко направити да свима одговара из разлога што један број 

наставника ради у више школа. Уколико буде могућности доћи ће до његовог 

прилагођавања.  

Улаз у школу је предвиђен у одређено време и то се поштује. Не постоји могућност 

уласка у школу по слободном нахођењу. Почетак наставе је организован  тако да је у 

време уласка у школу мањи број ученика (1-4 разреда и 5-8 разреда) тј. настава почиње у 

различито време. 

У случају да родитељи желе да уложе жалбу на рад наставника, прво се обраћају 

разредном старешини а у случају не решавања у писаној форми директору школе. 

Отворена врата ће се реализовати заказивањем код сваког наставника у за то 

предвиђеном  термину.  

 

  

Састанак је завршен у 19.20 часова. 

 

 

 

 

_______________________________  ______________________________ 

Драгана Даниловић, записничар   Пеђа Шупут, председник Савета р. 


